
 

Referat styremøte 4-2015 

Møtte: John Blindheim, Einar Kvamsdal, Kato Magne Bruland, Birger Jan Bergesen, Jan Gjennestad, 

og Johnny Skjoldal (vara). 

Richard Ekhaugen, regionssekretær (RE) 

Forfall: Lisa K. Pickersgill 

Sted: Styrerommet, Bergen Travpark. 

Tid: Mandag 24.august kl. 16.30. 

 

Saksliste 

1. Godkjenning av referat forrige styremøte 

Referatet godkjent uten anmerkning. 

2. Forbundets økonomi  

Regionssekretæren orientert om regnskapstallene for første halvår av 2015. Styret tok 

orienteringen om forbundets økonomi til orientering. 

3. Orientering om Høstkonferansen i region Sør-Vest 

Regionssekretæren orienterte om den forestående Høstkonferansen 19.-20. september på 

Sørlandets Travpark. RE purrer opp lagledere ang påmelding, og forespør også hvem som 

ønsker felles reise fra Bergen.  

4. BOT/Haukås Gård  

VTF har mottatt henvendelser fra BOT og leietakere ved Haukås Gård vedr. tvist.  

 

Vedtak: Forbundsstyret vedtok enstemmig å bistå de involverte på et meklingsmøte. Leder 

og nestleder stiller. VTF-representantene tar initiativ til møtet.  

5. Bergen Travpark 

Nestleder Jan Gjennestad orienterte styret om driften ved Bergen Travpark og  

regnskap for første halvår.  

Budsjett per 30/6 skulle gitt et overskudd på 50 000 kroner, BT ligger nå 250 000 kroner 

bedre an enn budsjett. 



 

Nestleder fortalte om utfordringen BT har rundt nedbetalingen av lån gitt fra Norsk Rikstoto 

og Det Norske Travselskap. Nestleder i driftsselskapet Tore Fyrand jobber med denne saken, 

og skal sammen med styreleder i forbundet i møte med DNT 31/8.  

 

6. Til start 

Kato Bruland orienterte om prosjektet og kommende samling. 

Fredag 28/8: Info- og evalueringsmøte kl. 18.30. Åpent for alle.  

Lørdag 29/8: Samling for 2013-årgangen.  

Det planlegges fellestreninger siste lørdag i måneden for unghestene. Mulig oppstart i 

september. 

 

7. Lagledermøte 

Styret ønsker lagledermøte på Bergen Travpark 8.oktober.  

 

8. Eventuelt 

Det avholdes Hestens dag på Travparken søndag 30.august, og det er flere travlag som 

arrangerer dette i fellesskap. Styret vedtok å donere sine 10 andeler i Folkehesten til 

arrangørene av dette Hestens dag-stevnet.  

 

Forbundsstyret ønsker å rette en takk til Arna Travlag for initiativet som er satt i gang vedr. 

rengjøring på stallområdet. Dette har fungert svært bra.  

 

Nestleder jobber med et konsept rundt organisert fellestrening som innebærer blant annet 

rutinekjøring, åpen kafè og sloddet bane. Mulig første dato er 31.oktober, evt. allerede 

26.september.  

 

Det avholdes premiekjøring på Mo 4.oktober etter at sommerens planlagte kjøring måtte 

avlyses.  

 

Richard Ekhaugen, referent 

 


